
 

 

Místní akční plán II rozvoje vzdělávání pro území ORP Moravská Třebová 

Reg. číslo projektu CZ.02.3.68/0.0/0.0/17_047/0008654 

Zápis ze setkání Odborného realizačního týmu a Implementačního týmu MAP 

Datum konání: 14. 12. 2021 od 14:30 hodin 

Místo konání:  online 
 
Přítomni: viz prezenční listina  
 

Program:  

1) Návrh plánu aktivit ve školním roce 2021/2022 

2) Seznámení s výstupem dotazníku Popis potřeb škol 

3) Projednání současných priorit a cílů Strategického rámce MAP II - evaluace 

4) Různé 

Na začátku jednání přivítala Lenka Bojanovská, přítomné zástupce Odborného realizačního týmu a 

Implementačního týmu.  

Ad 1)  

V prvním bodě jednání členové ORT a Implementačního týmu diskutovali o plánu aktivit na druhé 

pololetí školního roku 2021/2022. Jde zároveň o poslední etapu v rámci realizace projektu MAP II. Od 

ledna bude probíhat pro zájemce mentoring v MŠ s Mgr. Krejčovou. Dále jsou připraveny aktivity pro 

pedagogy MŠ, jako jsou Edukačně stimulační program pro předškoláky s Mgr. et Mgr. Evou Kovářovou 

a „Plánování do center aktivit“ s Mgr. Věrou Krejčovou. Je naplánovaná také poslední exkurze do MŠ 

Sokolovská Olomouc pro další zájemce z řad předškolních pedagogů. Exkurze je plánovaná také do 

malotřídní školy v Litomyšli. V rámci PS Rovné příležitosti se uskuteční také workshop pro pedagogy na 

téma Nadané dítě. Pro velký zájem pedagogů je připraven ještě jeden workshop na téma Výpomůcky.  

Před ukončením projektu bude zrealizováno setkání všech aktérů ve vzdělávání na území ORP Moravská 

Třebová, kde budou prezentovány výstupy projektu. Realizace setkání se bude odvíjet od aktuální 

epidemiologické situace. 

V současné době probíhá pilotáž pracovních listů, výukových programů a dalších badatelských a jiných 

aktivit, které jsou součástí Mapovníku. Ten bude vydán také v tištěné podobě před ukončením projektu 

a každá škola bude mít jeden výtisk k dispozici.  

Důležitou součástí aktivit MAP je také místí plánování. Bude aktualizovaná analytická část na základě 

sběru dat z Popisu potřeb škol, výročních zpráv škol, strukturovaných rozhovorů a dalších podkladů a 

v pracovních skupinách bude projednána aktualizace opatření a cílů.   

Realizační tým se také rozhodl využít externího evaluátora na zhodnocení projektu MAP II. 

 



 

 

Ad 2) 

V dalším bodě byli členové ORT a IT seznámeni s předběžnými výstupy Popisu potřeb škol. Šetření ve 

školách probíhalo v měsíci září a říjnu. V současné chvíli dochází k porovnání výstupů ze šetření v roce 

2019 a posledního šetření. Z doposud zpracovaných informací však můžeme konstatovat následující:   

„Školy uvádějí, že potřebují podpořit nebo pomoci hlavně v oblasti financování – pomůcky, personální 

podpora; uvítali by školení a semináře na témata zvýšeného právního povědomí pedagogů, chtějí 

pokračovat ve sdílení dobré praxe v oblastech matematické a digitální gramotnosti, polytechniky a 

sdílení dobré praxe mezi MŠ. Obecně je třeba také posilovat spolupráci mezi všemi aktéry ve 

vzdělávání.“ 

Výstupy z posledního šetření budou zpracovány ve dvou variantách – souhrnné zpracování za území 

ORP Moravská Třebová, které bude zveřejněné a druhá varianta – podrobnější za každou školu (bez 

zveřejnění – pouze pro potřeby realizačního týmu).  

 

Ad 3) 

Z důvodu externí evaluace, jejímž podkladem budou strategické cíle a opatření ve strategickém rámci 

MAP II, bylo na jednání ORT rozhodnuto, že dojde k vyřazení některých opatření (např. sportovní 

aktivity). Po diskuzi bylo dohodnuto, že hlavní manažerka rozešle všem členům odborného realizačního 

týmu a implementačního týmu aktuální znění strategického rámce, na základě kterého se členové 

budou rozhodovat o vyřazení jednotlivých opatření. Na příštích setkáních ORT a jednotlivých PS budou 

probíhat diskuze nad aktualizací či kompletní změnou strategického rámce MAP II tak, aby vyhovoval 

aktuálním potřebám škol v území.  

 

Ad 4) Různé 

Úkoly:  

 

Pro všechny členy ORT a Implementačního týmu:  

Podrobné nastudování strategického rámce MAP II – viz bod 3 do 14. ledna 2022. 

 

Jednání bylo ukončeno v 15,30 hodin.  

 

 
 
Zapsala: Veronika Tinklová                                                                     Schválila: Lenka Bojanovská 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


